
ΕΡΩΤΗΣΗ

       Θεσσαλονίκη, 9/9/2024

Του: Κουπελόγλου Συμεών, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών
Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών
Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης
Την κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης

ΘΕΜΑ: «Επιτακτική η ανάγκη άμεσης έγκρισης της
χρηματοδότησης από το ΕΣΠΑ του ΚΔΑΠ ΑμεΑ Χανίων
μετά την ομόφωνη έγκριση λειτουργίας του από το
Δημοτικό Συμβούλιο»

Κυρία, κύριοι Υπουργοί,

Την 4η Σεπτεμβρίου 2024, το Δημοτικό Συμβούλιο Χανίων ενέκρινε ομόφωνα
τη λειτουργία ΚΔΑΠ ΑμεΑ σε κτίριο που έχει μισθώσει ο Δήμος στα Περιβόλια
της Δ.Ε.  Θερίσσου Χανίων,  γεγονός που αποτελεί θετική εξέλιξη στο πάγιο
αίτημα των οικογενειών των ατόμων με αναπηρία και το οποίο είχαμε
επισημάνει σε προγενέστερη ερώτησή μας με Αρ Πρωτοκόλλου 2834/26-01-
2024. Εφόσον λοιπόν έχουν εξασφαλιστεί όλες οι απαραίτητες
προϋποθέσεις, όπως αυτές ορίζονται από το σχετικό ΦΕΚ, απομένει να
εκδοθεί η άδεια λειτουργίας του και προβάλλει επιτακτική η ανάγκη άμεσης
χρηματοδότησής του από το ΕΣΠΑ για τη μισθοδοσία των εργαζομένων σε
αυτό και την κάλυψη των λειτουργικών εξόδων του σε συνεργασία με τον
Δήμο Χανίων, ο οποίος με τη σειρά του δεσμεύτηκε, όπως ενημερωθήκαμε
από τα σχετικά ηλεκτρονικά δημοσιεύματα, να καλύπτει μέρος αυτών.
Έστω και έναν ολόκληρο χρόνο μετά τις επίσημες ανακοινώσεις της τότε
Δημοτικής Αρχής για τη λειτουργία του εν λόγω ΚΔΑΠ το φθινόπωρο του
2023, ήρθε επιτέλους η στιγμή να λειτουργήσει το υπό ίδρυση ΚΔΑΠ ΑμεΑ
και να μην παραμείνει για μια ακόμη χρονιά «στα χαρτιά». Η συνδρομή
των αρμόδιων Υπουργείων είναι επιβεβλημένη και καθοριστική, ώστε να
δοθεί άμεση και οριστική λύση στο αίτημα των οικογενειών ΑμεΑ της
ευρύτερης περιοχής που στερείται μέχρι στιγμής ανάλογης δομής.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

6662

Ημερομ. Κατάθεσης:

11/9/2024



Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να λειτουργήσει
άμεσα και εντός της νέας σχολικής χρονιάς 2024 - 2025 το εν λόγω ΚΔΑΠ
που με τη λειτουργία του θα ανακουφίσει πολλές οικογένειες; Πρόκειται να
συμβάλλετε, ώστε να επιλυθούν οποιεσδήποτε εκκρεμότητες απειλούν με
καθυστέρηση τη λειτουργία του;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΚΟΥΠΕΛΟΓΛΟΥ ΣΥΜΕΩΝ




